



City of -- Ville de
MIRAMICHI

PUBLIC WORKS DEPARTMENT

MAILING ADDRESS:

**141 HENRY STREET
MIRAMICHI, NB E1V 2N5**

CIVIC ADDRESS:

94 GENERAL MANSON WAY Tel: (506) 623-2020

April 16, 2021

PUBLIC NOTICE FOR RESIDENTS OF THE NEWCASTLE AREA

The Public Works Department wishes to advise that flow testing will be carried out on Tuesday April 20, 2021 from 7:00pm to 9:00pm. Residents may temporarily experience some discoloration in the water or a decrease in water pressure while this work is being completed.

The Public Works Department apologizes for any inconvenience this may cause.

If you have any questions or concerns, please call 623-2020.

John Fitzpatrick
Superintendent of Public Works



City of -- Ville de
MIRAMICHI

DÉPARTEMENT DES TRAVAUX PUBLICS

ADRESSE POSTALE: 141 RUE HENRY, MIRAMICHI, NB E1V 2N5

ADRESSE CIVIQUE: 94 GÉNÉRAL MANSON WAY Tél: (506) 623-2020

16 avril 2021

AVIS PUBLIC POUR LES RÉSIDENTS DE LA RÉGION DE NEWCASTLE

Le service des travaux publics tient à informer que les tests de débit seront effectués le mardi 20 avril 2021 de 19h00 à 21h00. Les résidents peuvent ressentir temporairement une décoloration de l'eau ou une diminution de la pression de l'eau pendant que ces travaux sont en cours.

Le service des travaux publics s'excuse pour tout inconfort que cela pourrait causer.

Si vous avez des questions ou des préoccupations, veuillez appeler le 623-2020.

John Fitzpatrick
Superintendent of Public Works